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Protokoll från sammanträde i rådet för 
funktionshinderfrågor 2022-08-17 

Närvarande: 
Ulla Smedberg, ordförande 
Axel Otten, vice ordförande 
Håkan Jarmar, ledamot 
Ingela Hedén, ledamot 
Lotta Rosenström, ledamot 
Margareta Åsén Johansson, ledamot 
 
Frånvarande:  
Robin Slätt, ledamot 
 
Från förvaltningen: 
Yvonne Kokkola, avdelningschef 
Fanny Eklund, sekreterare 
Kajsa Pärke, samhällsplanerare 

Plats och tidpunkt: 
Telefonvägen 30, plan 9 
Kl. 14.00–16.00  

1. Mötets öppnande 

Ordförande öppnade mötet. 

2. Val av justerare 

Mötets ordförande Ulla Smedberg och Axel Otten väljs att justera 
dagens protokoll.  

3. Besök  
Kajsa Pärke, samhällsplanerare, från avdelningen för 
samhällsplanering besöker rådet. Rådet är angelägna om att viktiga 
ställningstaganden gällande boendeplanering för personer med 
funktionsnedsättning kommer rådet tillhanda.  
 
Kajsa tipsar om stadens sida för att följa pågående projekt i 
stadsdelsområdet. Länk till Hägersten-Älvsjö stadsdelsområde - 
Stockholm växer (vaxer.stockholm). Staden annonserar även på 

Hägersten-Älvsjö 
stadsdelsförvaltning

Protokoll
2022-08-17 

[Nivå 2]

[Besöksadress]
[Postadress]
[Postnr] [Ort]
Växel [Växel]
Fax [Fax]
[hemsida]

https://vaxer.stockholm/omraden/hagersten-alvsjo-stadsdelsomrade/
https://vaxer.stockholm/omraden/hagersten-alvsjo-stadsdelsomrade/
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Facebook på Stadsutveckling Stockholm och Hägersten-Älvsjös 
stadsdelsförvaltning.   

4. Föregående protokoll 

Läggs till handlingarna.  

5. Nämndärenden 

Till stadsdelsnämndens kommande sammanträde 2022-08-25 har 
länk sänts med kallelsen till dagens möte.  
 
§ 4 Kvalitetsledningssystem 
Rådet ser positivt på att arbetet med kvalitetsledningssystem 
påbörjas i stadsdelen.  
 
§ 9 Arbetsmarknadsinsats för vissa målgrupper som nås via 
arbetsmarknadsnämndens uppsökande uppdrag 
Rådet anser att det är viktigt att också titta på gruppen unga med 
funktionsnedsättning, som är en särskilt sårbar grupp för att hamna i 
arbetslöshet.   
 
§ 10 Vägen till ökad tillgänglighet, delaktighet, tidiga insatser 
och inom lagens ram 
Rådet ser positivt på förvaltningens svar på utredningen. Rådet 
undrar om det fortfarande finns brist på undersköterskor, vilket 
nämns i svaret. Förvaltningen kan inte svara hur det ser ut inom 
äldreomsorgen, inom avdelningen för social omsorg har ett arbete 
påbörjats med att implementera nya titulaturer, stödpedagog och 
stödassistent, och därmed erbjuder kompetenshöjande utbildning. 
Rådet önskar mer information om detta och frågan läggs på 
balanslista till kommande möten.  
 
§ 23 Plan för uppföljning av verksamheter inom 
funktionshinderområdet inklusive socialpsykiatrin  
Rådet ser positivt på att förvaltningen påbörjar uppföljning inom 
nämndens verksamheter.  

6. Övrig information från förvaltningen 

- St. Julian – priset 
Rådet rekommenderar Glasade gången. Sista svarsdag 4 oktober.  
 
- Inför T2 
Rådet lämnar önskemål om att förvaltningen beskriver hur 
förvaltningen har arbetat med målgruppen personer med 
funktionsnedsättning inför valet samt hur implementeringen av 
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kvalitetsledningssystemet och verksamhetsuppföljningar fortlöper.  
 
- Remiss av utredningen om funktionshinderråden. 
Rådet är kritiska till utredningens förslag och lyfter särskilt riskerna 
med att bli färre råd. Ett råd till två stadsdelar innebär att den lokala 
förankringen blir svår att vidmakthålla. Samtidigt ser råden att 
utredningen också lyfter flera bra synpunkter. Rådet har skrivit ett 
yttrande, daterat 2022-08-17, som kommer att biläggas protokollet 
och till kommande nämndärende.  

7. Balanslista 

Samarbetsformer mellan rådet och nämnden – Rådet beslutar att 
mötet i oktober ska vigas åt att diskutera och lämna inspel till 
kommande verksamhetsplan. Rådet skickar diskussionsunderlag 
med prioriterade frågor inför mötet till sekreterare som vidare 
bjuder in berörda tjänstemän.   

8. Övriga frågor 

Stadsdelsförvaltningen informerar om att spridningen av covid-19 
har ökat i samhället och att restriktioner kring mötesformer kan 
komma. Nästa möte planeras att ske fysiskt, med förbehåll att mötet 
kan behöva ske digitalt.  

9. Mötet avslutas 

Ordförande avslutade mötet. Nästa sammanträde äger rum onsdagen 
den 21 september på Telefonvägen 30. 
 
 
 
  _____________________ ____________________ 

Ulla Smedberg, ordf  Axel Otten, justerare 
digitalt justerat 2022-08-18 digitalt justerat 2022-08-18
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